
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Geachte heer, mevrouw,  

 

 

Hierbij doen wij u toekomen ons antwoord op de door heer J. de Haan van het CDA 

gestelde vragen ex artikel 36 RvO over stijgende energieprijzen verenigingen. De brief 

van de vragensteller treft u in de bijlage aan. 

 

In uw vragen geeft u aan dat veel inwoners en ondernemers last hebben van de 

stijgende energiekosten. Zoals u schrijft raakt het ons allemaal. U vraagt speciaal 

aandacht voor de sportverenigingen en de gevolgen voor hen van de gestegen 

energieprijzen en vraagt het college wat wij hierin kunnen betekenen. 

 

1. Heeft u signalen ontvangen van sportverenigingen en/of andere verenigingen 

die door de gestegen energiekosten in de financiële problemen dreigen te 

komen? Zo ja, hoeveel en welke acties heeft u daarop ondernomen? 

Op dit moment hebben vijf verenigingen en een zwembadexploitant (stichting) hun 

grote zorgen uitgesproken over de stijgende energielasten met de boodschap dat dit 

voor hen niet te betalen is. De Sportkoepel heeft het signaal over de sterk stijgende 

energiekosten voor sportverenigingen ook afgegeven. De betaling van de 

nutsvoorzieningen is onder de verschillende verenigingen heel erg divers, waardoor de 

ene vereniging meer geraakt zal worden dan de andere. Wij verzamelen alle vragen 

van de verenigingen en zoeken naar mogelijke ondersteuning en/of oplossingen. Dit 

probleem doet zich echter niet alleen voor bij sportverenigingen, maar dit geldt ook 

voor onze eigen accommodaties en meerdere andere (maatschappelijke) instellingen 

die aan de gemeente verbonden zijn. Tevens is dit een landelijk vraagstuk want zoals u 

al aangaf, het treft iedereen.  

 

Onderwerp  

Beantwoording vragen ex artikel 38 RvO van het  
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Volgvel 1 

 

2. Verduurzaming van de accommodaties kan een enorme stijging van de 

energiekosten voorkomen. Welke plannen zijn er om accommodaties in onze 

gemeente te verduurzamen en in hoeverre kan de gemeente daar verder aan 

bijdragen? 

Wij hebben uw raad op 22-12-2021 geïnformeerd over de Routekaart Verduurzaming 

Maatschappelijk Vastgoed (nr. 562451-2021). Deze routekaart is van toepassing op 

alle maatschappelijke vastgoedpanden in eigendom van de gemeente en is ook van 

toepassing op de gemeentelijke sportaccommodaties. Dit vraagt echter een langjarig 

programmatische aanpak en zorgt niet direct voor energiebesparing op korte termijn. 

 

Voor de sportaccommodaties proberen we ook bij te dragen aan een besparing op onze 

energierekening, waar de verenigingen hun voordeel mee kunnen doen. Een mooi 

voorbeeld hiervan is het vervangen van alle conventionele verlichting in en op onze 

sportaccommodaties door ledverlichting. Ook zijn er zonnepanelen geplaatst op een 

aantal sportgebouwen en is onze opdracht om zo duurzaam mogelijk te investeren in 

ons onderhoudsprogramma. 

 

De afgelopen 2 jaar zijn met het project Gelijk Speelveld veel club- en 

kleedaccommodaties in eigendom overgedragen aan sportverenigingen, waarbij zij nu 

zelf verantwoordelijk zijn voor het onderhoud en ook de verduurzaming van hun 

accommodaties. Voor de verenigingen die hiermee nog aan de slag willen, bestaat de 

mogelijkheid om via het Huis voor de Sport Groningen een energiescan te doen. 

Tevens kunnen zij clubs helpen met duurzaamheidsmaatregelen en de verschillende 

subsidieregelingen die er zijn.   

 

3. In het artikel van OOGTV, wordt voorgesteld om te kijken of er collectief 

zonnepanelen aangeschaft kunnen worden vanuit de gemeente of de 

Sportkoepel. Wat vindt u van deze suggestie?  

Het is een sympathieke suggestie, maar wij hebben op dit moment geen regelingen die 

dit mogelijk maken. Wel kunnen verenigingen bijvoorbeeld meedoen aan een 

collectieve inkoop “Sportstroom” via het Huis voor de Sport Groningen. Verder 

onderzoeken wij op welke manier wij in de toekomst hier iets voor de verenigingen in 

kunnen betekenen.  

 

4. Welke mogelijkheden ziet het college om sportverenigingen financieel tegemoet 

te komen in de gestegen energiekosten? 

 

Sportverenigingen kunnen bij vragen of financiële problemen zich te allen tijde richten 

tot Sport050. Ook kunnen de verenigingen bij het Huis voor de Sport Groningen 

terecht voor een energiescan en ondersteuning op het gebied van 

duurzaamheidsmaatregelen en bijbehorende subsidiemogelijkheden. Daarnaast gaan 

we met de Sportkoepel in overleg om te kijken hoe we kunnen komen tot een solidaire 

aanpak met de verenigingen. Landelijk wordt er ook bekeken wat de mogelijkheden 

zijn. De Vereniging Sport en Gemeente (VSG) is samen met de Vereniging 

Nederlandse Gemeenten (VNG) in gesprek met het kabinet. Wij komen op korte  
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termijn met een lokaal actieplan duurzame energie, waarin concrete maatregelen 

komen voor onze eigen gebouwen. Tevens beraadt het college zich over een crisisplan 

koopkracht en energie voor inwoners en maatschappelijke organisaties. 

 

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende geïnformeerd te hebben. 

 

 

Met vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders van Groningen, 

 

 

 

burgemeester,     secretaris, 

Koen Schuiling    Christien Bronda 

 

 

Deze brief is elektronisch aangemaakt en daarom niet ondertekend. 

 


